

The background of the entire image is a repeating geometric pattern. It consists of a grid of circles, each with a diagonal line passing through it from the top-left to the bottom-right. These circles are arranged in a staggered, brick-like pattern. The pattern is rendered in a light beige or taupe color against a slightly darker beige background.

Spa

Massages

45' 60' 90'

Californien

120 150 220

Massage relaxant, ses manœuvres douces et enveloppantes bercent le corps.

Modelage suédois

120 150 220

Il permet une profonde relaxation, ses manœuvres lentes et appuyées dénouent les tensions.

Massage profond revitalisant

120 150 220

Ce massage tonique et appuyé permet un soulagement intense. Il est particulièrement adapté aux sportifs.

Massage future maman

120 150 220

Ce massage traditionnel 100% personnalisé vous accompagne durant votre grossesse afin de vous soulager et vous détendre pendant cette période de changement constant.

Réflexologie plantaire

120

Points de pression plantaire. Cette technique ancestrale permet d'apaiser les maux en régulant les flux d'énergie.

Welcome package

150

Ce massage relaxant pour 2 personnes (30 minutes chacune, l'une après l'autre) cible 2 zones du corps au choix.

Massage sur-mesure

120 150 220

Massage haute-couture personnalisé à vos envies et besoins.

Massage en duo

Offrez-vous une parenthèse de bien-être à deux. Parfait pour les couples, les amis ou les duos parent-enfant souhaitant vivre une expérience sensorielle à la fois unique et revitalisante.

Expertise Visage

60' 90'

Soin du visage

180 240

Un soin sur mesure en fonction de votre peau et de vos envies réalisé par un expert pour un résultat visible et durable.

Kobido – Massage du visage

150

Soin détoxifiant et perfecteur, il a pour effets immédiats une décrispation des tensions faciales, l'ovale de votre visage est lifté. Il stimule la circulation du sang et active ainsi un renouvellement cellulaire et une oxygénation des tissus.

Beauté

Beauté des mains

70

Beauté des pieds

80

Pose de vernis

20

En complément de votre beauté des mains ou pieds

Brushing

180

Maquillage jour

150

Maquillage soir

180

Coiffure évènement spécial

200

Réserver votre Soir

Notre équipe se tient à votre disposition pour toute réservation, de votre chambre en composant le 9, par téléphone au +33 1 42 96 44 50 ou par email à bonjour@hotelaoriste.paris.

Les soins sont effectués en chambre entre 9H00 et 20H00. Nous vous informons qu'un supplément de 30€ sera facturé par heure de soin, pour toute prestation réalisée entre 7H00 et 9H00 et entre 20H00 et 23H00. Tous nos modelages sont exclusivement dédiés au bien-être et ne possèdent aucune visée thérapeutique.

Conditions Médicales

Nous vous prions de bien vouloir nous aviser de tout problème de santé, allergies ou blessures, et de nous prévenir si vous êtes enceinte afin de vous conseiller un soin adapté.

Politique d'Annulation

En cas de retard, votre soin sera malheureusement écourté afin de ne pas gêner les clients suivants. Pour toute annulation, merci de nous prévenir au minimum 2 heures à l'avance. Passé ce délai, votre soin sera facturé dans son intégralité.

Massages

45' 60' 90'

Californian

120 150 220

Relaxing massage, its gentle and surrounding maneuvers nurse the body.

Swedish massage

120 150 220

It allows a deep relaxation, its slow and profound maneuvers resolve tensions.

Deep tissue

120 150 220

This deep and tonic massage allows intense relief. It is particularly suitable for athletes.

Pregnancy massage

120 150 220

This 100% personalized traditional massage accompanies you during your pregnancy in order to relieve you and relax you during this period of constant change.

Foot reflexology

120

Plantar pressure points. This ancestral technique makes it possible to appease pains by regulating the flow of energy.

Welcome package

150

This relaxing massage for 2 persons (25 minutes each, one after the other) targets 2 body areas of your choice.

Tailor-made massage

120 150 220

Haute-couture massage personalized to your desires and needs.

Duo massage

Treat yourselves to a wellness break for two. Perfect for couples, friends, or parent-child duos looking for a unique and revitalizing sensory experience.

Facial Expertise

60' 90'

Facial treatment

180 240

A treatment tailored to your skin and your desires, carried out by expert for a visible and long-lasting result.

Kobido – Facial massage

150

As a detoxifying and perfecting treatment, its immediate effects include relaxing facial tensions and lifting the contours of your face. It stimulates blood circulation, thereby activating cellular renewal and tissue oxygenation

Beauty

Spa manicure

70

Spa pedicure

80

Green nail polish application

20

In addition to your spa manicure or pedicure

Blow dry

180

Day make up

150

Night make up

180

Hair styling special events

200

How to Book your Treatment

Our team is at your disposal for any reservation, from your room by dialling 9, by telephone on +33 1 42 96 44 50 or by email at bonjour@hotelaoriste.paris.

Treatments are carried out in your room between 9:00 AM and 8:00 PM. We inform you that an extra charge of €30 will be added per treatment, for any treatment provided between 7:00 & 9:00 AM and 8:00 & 11:00 PM. All our massages are exclusively dedicated to well-being and have no therapeutic purpose. We recommend you to be ready before your therapist arrives to fully benefit from your treatment.

Medical Conditions

Please advise us of any medical conditions, allergies or injuries, and if you are pregnant, so that we can recommend you the most suitable treatment.

Cancellation Policy

In case of a delay, your treatment will unfortunately be shortened so as not to inconvenience the following clients. For any cancellation, please inform us at least 2 hours in advance. After this time, your treatment will be charged in full.



22 rue de Richelieu, 75001 Paris
www.hotelaoriste.paris
+33 1 42 96 44 50